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Školní noviny / únor 2014 / číslo 68 / Základní škola Kounice 
         Co vás v dnešním čísle čeká a nemine:         

         Víte, že…?  

                   Vysvědčení a písařská slavnost v 1. třídě  

        Rozhovor s bývalými deváťačkami s. 2 

Víte, že :                                        Naši sedmáci s.2 

        Skauti Český Brod s. 3 
- 11% lidí jsou leváci      Sportovní rubrika s.3 

- 8% lidí má pár žeber navíc     Zimní pranostiky s.3 

- pštrosi strkají hlavu do písku,     Rozhovor s Martinem Jetelem s.4 

   protože hledají vodu      Zimní OH Soči 2014 s.7 

- 85% rostlin se nachází      Naše názory na … s. 8 

  v mořích a oceánech      Křížovka s.8 

- horká voda zmrzne rychleji než studená 

- rohlík byl vynalezen v Rakousku 

- žirafy spí jen 1-12 minut denně 

- slovo "škola" pochází z řeckého slova "scole",  

   které znamená - volný čas, odpočinek        SH, TP 

   
            

 

 

Předávání pololetního vysvědčení a písařská slavnost v 1. třídě 
 

Ve čtvrtek 30. ledna zůstala světla školní 

jídelny svítit do večerních hodin. Nesvítila však pouze 

světla, ale i oči prvňáků, kteří si sem přišli převzít své 

první vysvědčení. Ještě než se jím mohli pochlubit 

všem přítomným, ukázali prvňáci, že si ho opravdu 

zaslouží. Střípky toho, co se ve škole za první pololetí 

naučili, sledovala plná jídelna rodičů a prarodičů. Děti 

recitovaly, zpívaly, rapovaly, četly i psaly, dokonce 

zahrály na flétničky. Slavnost však nebyla pouze o 

předávání vysvědčení. Když se jím žáčci pokochali 

svým prvním, měli za úkol dokázat, že už jsou z nich 

opravdoví prvňáčci a zaslouží si psát perem tak, jako 

jejich starší kamarádi. Dosud totiž v první třídě psali 

pouze tužkou nebo pastelkami. Každé z dětí mělo za 

úkol podepsat písařský slib několika netradičními způsoby. Všechny děti z první třídy svým 

podpisem slíbily, že budou dodržovat správné zásady psaní perem. Za to jim bylo předáno potvrzení 

opravňující je používat pero, které spolu s potvrzením z rukou třídní učitelky převzaly.                            
                                                                                                              Vendula Dovole  
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Rozhovor s bývalými deváťačkami 

 
Tentokrát se nám ve škole podařilo zastihnout Kláru Kunešovou a Denisu Hedrlínovou, jelikož 

holky jsou nejlepší kamarádky už od té doby, co pamatujeme..., nemohlo to dopadnout jinak, než 

jak to dopadlo, a to tak, že spolu pokračují ze základky i dál, a tato cesta, na kterou se vydaly, 

nebyla vůbec lehká, musely si zvyknou na nové prostředí, těžší učení, nové učitele a spolužáky, a 

dokonce na to ranní vstávání, ještě že se vždycky můžou opřít jedna o druhou… 

Jak se na nové škole daří a jaká to je škola? 

K: Ze začátku to bylo hrozný psycho a bylo to k nevydržení, ale teď už si to sedlo a jsem ráda, že 

tam jsem, mám spoustu nových přátel... 

D: Je to Gymnázium U Libeňského zámku, daří se nám tam s Kájou lépe než první dny v září. 

Na co ze základky vzpomínáš? 

K: Vzpomínám na krásné školní výlety, zážitky s bývalými spolužáky a 

tak celkově na všechny ty lidi, co stále navštěvují ZŠ Kounice.  

D: Na ty lidi a to jaká to byla "rodinná pohoda", jinak jsem měla ráda 

hlavně výlety s letošními deváťáky. 

Co byste nám vzkázaly? 

K: Hm...co bych vzkázala? Snad jen to, abyste si to tu užívali, protože až 

opustíte tuto školu, zbude vám spousta krásných vzpomínek... 

D: Ať si užijete základku co nejvíc!!! Úžasný vzpomínky na celý život a 

hlavně lehké učení. 

D: Mám vás ráda!       HK 

 

 

 

Kdopak v naší škole přebývá? Na řadě jsou SEDMÁCI  
 

Naši třídu stráží paní učitelka Dagmar Sedláková. A kdo k nám patří?   

Marek Svatoš -  komentuje cokoli a kdykoli.  

Vojta Nehasil - hraje počítačové hry a rád ovládá stroje.  

Radek Porš - mistr České republiky v Junior quad 2 (závody ve čtyřkolkách).  

Patrik Hovorka - největší pařman hry Shakes & fidget. 

Tomáš Sajver - milovník klasické hudby, který hraje na klavír v hudební škole.  

Vojta Škývara – střelec, vzduchovka je jeho kamarád, má i několik medailí ze závodů.  

Kája Gálová - ráda jezdí na kole a poslouchá moderní hudbu.  

Lucka Podveská – miluje knihy a cvičí 

aerobic v Českém Brodě. 

Lenka Lišková - sportovkyně nejen 

v běhu, ale třeba i v aerobicu a zumbě a 

také jezdí na koni. 

Anča Kadeřávková – sportovec tělem i 

duší, na Strahově byla čtvrtá ve vrhu 

koulí. 

Katka Galgocyová - její herecká kariéra 

nás určitě jednou překvapí a možná si 

koupíme i její knihu. 

Jarda Schulz - jezdí na motorce. 

Petr Kohout - náš Koky, ve volných 

chvílích hraje fotbal.  

Tadeáš Adámek - milovník vtipu. 

Dominik Šimon - odborník na rybaření, znalec „rybí“ teorie a sportovec.  

Dominik Volařík – sice často v hodinách spí, ale to určitě jen vymýšlí nový komiks.  
            Sedmáci 
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Skauti Český Brod 
Co je skaut? Je z anglického slova scount - zvěd, průzkumník, pozorovatel. Je to 

celosvětové hnutí, jehož cílem je výchova a sebevýchova dětí a mladých lidí. Jeho 

členové se nazývají skauti.  

Na skaut chodím už 5 let a myslím, že je to dobře strávený 

čas. Hrajeme hry, luštíme a také se učíme jak se chovat 

v přírodě nebo jak  dát první pomoc. Chodí sem spousta 

fajn lidí, se kterými jezdíme na skautské výlety, a také 

podnikáme spoustu zajímavých akcí jako je krajský sněm 

v Českém Brodě nebo mikulášská besídka.  

Zaujalo tě to?  

Tak se podívej na naše stránky www.skaut7.cz. 

 

 

Zvládneš vyluštit skautské heslo? 

| | - . . . | . . - |- . . | | . - - . | . - . | . . | . - - . | . - . | . - | . . . - | . | - . | - - . . . - | |         K K , E P  

 

Sportovní rubrika 
 

První závody letošního roku 

 
Již 4. ledna se zúčastnilo 10 našich atletů pravidelných halových závodů v Českém Brodě. Ti starší 

se připravovali na krajský přebor v hale (12. 1. v Praze), ti mladší sbírali zkušenosti a překonávali 

své osobní rekordy. Získali celkem 8 umístění na stupních vítězů.      
 

Krajský přebor 

 
Letos se tradičně 12. 1. 2014 uskutečnil v Praze na Strahově přebor Středočeského kraje v atletice 

žactva v hale. V silné konkurenci nejlepších atletických oddílů / Kladno, Stará Boleslav, Příbram, 

Kolín, Rakovník, Beroun, Nymburk / jsme určitě nezklamali, naopak jsme zářili!!!  

První místo získali: Marek Svatoš – vrh koulí (ml. žáci), skok vysoký, Matěj Veselý – vrh koulí  

(st. žáci). Druhé místo: Matěj Pagáč – vrh koulí (st. žáci), Marek Svatoš – 60 m překážek, skok 

daleký.      Gratulujeme!    Jaroslav Urban 

            

 

Zimní pranostiky: 
Určitě jste si už všimli, že s naší letošní zimou není něco v pořádku. Někdo je rád, někdo je smutný. 

Teplá zima se jen tak neobjevuje. Sice se nic moc neděje, ale podívejte se, co říkají pranostiky. 

Ztratila se nám ale některá slovíčka. 

Dokážeš je doplnit tak, abychom věděli, co nás v tomto novém roce čeká? 

 

Teplý leden, k nouzi _____________ jeden.  

Je-li teplo v lednu, sahá bída _______________ . 

Když v lednu ___________ vyletují, to nedobrý rok ohlašují.  

Únor bílý, _______________ sílí. 

Leží-li kočka v únoru _____________, jistě v březnu poleze za kamna. 

Nápověda: pole, na slunci, ke dnu, krok jen, včely       BZ,LL 

http://www.skaut7.cz/
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SLÍBENÝ ROZHOVOR SE STAVBYVEDOUCÍM NOVÉ ŠKOLNÍ BUDOVY 

 

Autor fotografií: Ing. Martin Jetel (1, 2, 3), Mgr. Jindřich Domín (4), Mgr. Dagmar Sedláková (5)   

Autor rozhovoru: Alice Adamcová 
                                                                                                                                                              

Kdo z vás už někdy přemýšlel o přístavbě naší školy?  

O tom, proč tam vlastně na začátku byla ta obrovská vrtná souprava? Nebo kdo z vás přemýšlel o 

stavbách obecně? Co má na práci stavbyvedoucí a kolik je čeho potřeba?  

Na to jsem se došla zeptat pana Martina Jetela, stavbyvedoucího, který má na povel přístavbu ZŠ 

Kounice. 
 

Co obnáší práce stavbyvedoucího?  

Stavbyvedoucí? To jsou čtrnáctihodinové šichty, telefony od půl sedmé ráno do deseti večer. Mám 

na starosti, aby stavba šla podle plánu, v souladu se všemi dokumentacemi. Musím hlídat všechno 

kolem materiálu – dovoz, kvalitu… Když dělníci přijdou, že jim chybí hřebíček, tak jedu pro 

hřebíček a musím ho dovézt nejlépe hned. Když se naskytne nějaký problém, musím ho jít vyřešit. 

Cokoli se za tím plotem stane, jde na moji hlavu. Když si někdo zlomí nohu, zodpovídám za to. 

Rozhoduji o průběhu stavby, takže se můžu rozhodnout, jestli budu ten dům stavět odspoda nahoru 

nebo odshora dolů. Klidně můžu první postavit střechu a pak až základy. Dostanu projekt a na mně 

je, abych ho realizoval. Tohle teda je jenom v Kounicích, nebo prostě na takovýchto malých 

stavbách. Na velkých stavbách je potom hlavní stavbyvedoucí, potom jsou nějací pod ním, pod nimi 

jsou mistři a pro hřebíčky jezdí závozníci. A nejdůležitější ze všeho, na všech stavbách, je stavební 

deník. Ten mě zachraňuje před vězením – cokoli tam napíšu, platí. Zapisuju tam počasí – teplotu, 

déšť atd., informace o dovozu materiálu a všem co se děje na stavbě, jména všech zaměstnanců, 

pracovní dobu, provedenou práci, výsledky kontrol a ještě spoustu dalšího.  

 

 

Jak se člověk stane stavbyvedoucím? 

Autorizovaný stavbyvedoucí musí mít kulaté razítko. 

Musí to být autorizovaný inženýr, tzn., že má k vysoké 

škole, třeba k ČVUT nebo VUT, 3 roky praxe a složené 

zkoušky, něco jako atestace u doktorů, akorát že 

jednodušší. Jinak stačí i maturita, ale když máte střední 

školu, tak je potřeba,  

myslím, pět let praxe. Já ještě nemám to razítko, takže 

každý týden tady mám kontrolu z firmy, od jednoho 

s kulatým razítkem, přibližně stejně často tady mám 

technický dozor, kterého si zařizuje investor, plus ještě 

velmi časté kontroly od paní starostky, jakožto zástupce 

z řad investora. Já osobně jsem vystudoval gymnázium 

a potom ještě 6 let vysokou školu. 

 

 

Jak se stavbyvedoucí dostane k zakázce?  

Investor zadá zakázku na ISVZUS (Informační systém 

veřejných zakázek) a lidé z firmy ji tam najdou. Potom 

na vyžádání dostanou zadávací dokumentaci, která 

obsahuje i projekt, a zpracují to do soutěže - subdodavatele, cenu…, podle požadavků investora, a 

pak zaplatí jistinu, kterou jim po skončení soutěže investor vrátí. Já to potom dostanu, teda když 

firma zakázku dostane. Těch soutěží je třeba pět šest týdně, takže stavbyvedoucí by si to nemohl 

dělat sám. 

 

 

 

 

Chtěla bych se zeptat na tu střechu… 
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Ta střecha je vlastně více méně výtvor projektanta. Mohla by být rovná, stejně jako mírně zkosená, 

ale projektant (Ing. Arch. Jan Zima) se chtěl vyhnout okapům, protože teď nejsou in – to je tedy 

jenom můj názor - , ale za tohle prostě může projektant. Jinak to stříbrné, co se tam točí, to je 

odvětrávání, v těch nejnižších místech jsou potom 

svody. Ta střecha je provětrávaná, to znamená, že 

když venku bude třeba -10°C, ve střeše bude asi 

0°C. Je tam vlastně geotextilie*, nahoře je folie a 

je tam asi 30 čísel vaty. Dával nám to sem kluk 

s mezinárodním certifikátem. Jsou tam hlavně 

celkem bytelné krovy. Jinak na ní vlastně není nic 

zas až tak moc zajímavého, bezpečnost práce byla 

dodržena… 

 

Jaký je počet dělníků na této stavbě?  

To se takhle nedá říct. Záleží na tom, v jaké fázi 

stavba je, a to se pak ten počet hodně liší. Na 

začátku tady byli dva kluci, potom v tom 

největším frmolu jich tady bylo třeba pětadvacet. Průměrně jich je asi tak osm, ale nejpřesnější by 

bylo napsat dva až dvacet sedm. Třeba například dneska jich tady je devět plus já. Byli tady ještě 

oknaři, ale ti jsou tady šest osm hodin, udělají svojí práci a zase jedou dál. Jinak naše firma, Dereza 

s. r. o., nemá tak velký počet kmenových zaměstnanců, takže jsou najímáni subdodavatelé**, kteří 

nám tady pracují. Najmeme firmu a dáme jim termín, do kterého musejí mít práci hotovou. 

Samozřejmě po dohodě s nimi, nemůžeme jim říct, ať nám za dva dny postaví barák. Počet 

subdodavatelů se tady blíží dvaceti, instalatér je z Kounic a i všichni ostatní jsou více méně tady 

z okolí. Jinak co se týče poměru cizinci vs. Češi, je to asi jedna ku jedné. Tady, jestli si to chceš 

sečíst, tak můžeš, tohle jsou vlastně všichni, co touhle stavbou prošli. Hodně se tady teda střídali. 

(Na vysvětlenou – vytáhl čtyři papíry se seznamem jmen. Tři byly vyplněné celé, jeden asi 

z poloviny. Na každém bylo – odhadem – dvacet řádek, tzn. přibližně 70 dělníků.) Musím teda taky 

pochválit mistra, je hodně šikovný, má dlouholetou praxi. Mistr je taková spojka mezi mnou a 

kluky ze stavby. Kdybych měl každého z nich oběhnout a říkat mu, co má dělat, to bych nedělal nic 

jiného, je tady navíc hromada papírování. Jsem celkem rád, že tady většinou nemusím trávit 

víkendy. Nejlepší mistři jsou teďka zedníci s dvacetiletou praxí. Já se tady od kluků vlastně každý 

den něco učím. 

 

Na čem škola vlastně stojí?  

Pod školou je 58 pilot*** dlouhých 3,5 až 7,5 

metru a o průměru asi 40 – 60 cm. To jsou větší, 

než byly potřeba. Pak jsou tam železobetonové 

pasy**** a základová konstrukce. Mělo by to 

unést pětipatrový barák. Dá se říct, že kdyby 

přišlo zemětřesení a Kounice kompletně spadly, 

tahle škola bude stát. Na základovou konstrukci 

bylo spotřebováno 343 kubíků betonu. Pro 

představu, jeden mix (náklaďák) převeze asi  

8 kubíků. Je nutné si uvědomit, že je to cihlová 

stavba. Ze železobetonu je potom i ten průchod, 

ve kterém jsou kruhová okna. Našli jsme taky 

zajímavé věci, například dětské brouzdaliště, o 

které si kluci zlomili vrták. To brouzdaliště nešlo 

zničit, takže se nám akorát jednou pilotou povedlo přeseknout přívod a škola stojí na něm. To 

hřiště, co na tom místě bývalo předtím, mělo 30 čísel asfaltu, to bylo taky zajímavé. Hodně kvalitní 

tenisové hřiště. I když na stávající budově taky betonem nešetřili. Lili ho skoro všude.  

Navíc to podloží tady je všechno jíl, louže se tam hodně drží. Taky když jsme vrtali tři metry pod 

zem, spustili jsme dvě čerpadla a za chvíli tam bylo neobvykle hodně vody.  
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Je ještě něco zajímavého, co byste mi mohl říci?  

Tak nejzajímavější je asi ten beton, který jsem zmínil předtím. K nějakým číslům a technickým 

údajům – projelo se tudy asi 30 kamionů, použito bylo 1490m
2
 omítky (přibližně 25% kounického 

fotbalového hřiště). Vrtná souprava, která tady byla, vážila asi 48 tun, tohle pro ni nebylo nic, 

takové dítě. Tloušťka vnějších zdí je 45 cm. Hlavní projektant přístavbu navrhl dobře, nebylo 

potřeba skoro nic měnit, jenom nějaké drobnosti, prkotiny. Co se týká termínu, začali jsme 19. 3. 

2013. Základové práce jsme měli podle původního harmonogramu dělat 14 dní, což byl absolutní 

nesmysl, dělali jsme je asi šest nebo sedm týdnů. Potom vlastně tady byly ty deště, které nám 

vyplavily střechu, vedra, ve kterých se 

skoro nedalo pracovat, ale to 

neovlivním já, to neovlivní investor… 

Ale jinak jsme za vodou.  

 

Co bych řekl na závěr… Myslím, že je 

skvělé, že celá tahle přístavba je 

financována z obecní kasy, žádná 

dotace nebyla, alespoň zatím, 

potřeba*****. To celkem něco 

znamená, je vidět, že Kounice na to 

mají, také když se podíváte na to, co 

tady bylo vybudováno v posledních pár letech. S paní starostkou i technickým dozorem (Ing. Josef 

Novotný) je skvělá domluva, paní starostka se zajímá, dokonce vybírala barvu fasád, obkladů, 

dlažeb a má na to cit. 

 

* Geotextilie = nezbytná doplňková izolace a ochrana fólií před mechanickým poškozením, 

technická textilie z umělých vláken 

** Subdodavatel = podnik (organizace) dodávající jinému subjektu (podniku) dílčí dodávky pro 

jejich kompletaci, tedy dodavatel dodávající dodavateli 

*** Pilota = kůl, sloup nebo pilíř zaražený do země, na němž stojí různé stavby, zavádí se v případě 

méně únosné základové půdy (jíl) 

**** Železobetonové pasy = používají se pro velká zatížení přenášena na základy při méně únosné 

a nestejnorodé základové půdě 

***** Rozhovor byl pořizován koncem listopadu a 11. prosince bylo zažádáno o dotaci na 

Středočeský fond rozvoje měst a obcí. 

 

Pozn. autorky:  

Martin Jetel se mi ve všech mých otázkách snažil vyjít vstříc a 

vše mi vysvětlit tak, aby to bylo srozumitelné. Přesto je možné, 

že v rozhovoru najdete nějaké nepřesnosti v technických 

údajích. Všechny z nich jsou jen a pouze moje vina.  

      Ali Adamcová 

 

 

 

A do příštího čísla pro vás už chystáme další zajímavý 

rozhovor. Tentokrát s harmonikářem kapely Divokej Bill a kounickým občanem Martinem 

Peckou.  
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   Buď v obraze - OH Soči 2014 
 
Na letošní olympiádu, která se koná v Soči (od 7. 2. 2014), jede dohromady 85 českých sportovců. 

V nominaci nechybí největší hvězdy a medailové naděje: rychlobruslařka Martina Sáblíková, 

biatlonisté Gabriela Soukalová a Ondřej Moravec, běžec na lyžích Lukáš Bauer, snowboardisté, 

hokejový veterán Jaromír Jágr. A samozřejmě ani vlajkonoška výpravy, sjezdařka Šárka 

Strachová. 

 

Vedoucí výpravy je přesvědčen, že nominace je nejlepší, jakou lze v této době seskládat, přál by si 

prý alespoň třicet medailí (to by znamenalo stupně vítězů i pro české hokejisty). 

Největší část české výpravy tvoří lyžaři (35), druzí po nich jsou hokejisté (25). 

 

A komu můžeš fandit? Víš, v jakém sportu?  
Spoj:  

 

1) Biatlon:       a) Lukáš Bauer, Eva Vrabcová-Nývltová 

2) Krasobruslení:      b) Ondřej Bank 

3) Rychlobruslení:      c) Tomáš Kraus (skikros) 

4) Hokej:       d) Pavel Churavý 

5) Akrobatické lyžování:     e) Roman Koudelka, Jan Matura  

6) Alpské lyžování:      f) Ondřej Moravec, Gabriela Soukalová  

7) Běh na lyžích:      g) Ester Ledecká 

8) Skoky na lyžích:      h) Martina Sáblíková, Karolína Erbanová  

9) Severská kombinace:     ch) Tomáš Kaberle, Marek Židlický,  

10) Snowboarding:      i) Michal Březina, Tomáš Verner  

 

* Velikost i složení týmu se ještě může měnit.  

Ve hře je místo pro běžce, sjezdaře, 

akrobaty i snowboardisty, šanci, i když 

minimální, má posádka dvojbobu. Změna 

obsazení hrozí u biatlonistů a v případě 

zranění i u hokejistů. 

 
 

 

Víš, co znamenají barvy olympijských 

kruhů?  

černá =  _______________,  

zelená = _______________,  

žlutá =  _______________,  

červená =  _______________,  

                                modrá = _______________________.     

            SM, HK 
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Náš názor na: Vítej na palubě a Rozum v zastoupení 
V pátek 10. ledna  2014 se žáci zúčastnili programů „Vítej na palubě“ a „Rozum v 

zastoupení“. Program pro 1. stupeň měl nenuceným způsobem zpracovávat témata pozdrav a 

základní slušnost, čas a jeho hodnota, fantazie a čtení knížek, svět techniky – počítače a mobily, 

postoj ke kouření, týmová práce, zdravý rozum, radost a pozitivní postoje.   

Pro 2. stupeň byl program „Rozum v. z.“ - zaměřený na logický úsudek a zdravý rozum, zpracovává 

téma drog, závislostí, soc. sítí, času.  

Zpětná vazba od dětí je tím nejlepším hodnocením akce.  

„Vítej na palubě“ – program se dětem líbil: 

„Líbilo se mi, jak jsme dělali, že lidé pospíchají.“ 

„Moc se mi líbilo, jak jsme všichni zpívali.“  

„Nemáme se hnát za penězi a nemáme kouřit, kouření škodí 

zdraví.“  „Peníze nejsou štěstí“ „Měli bychom se více 

usmívat.“„Moc se mi to líbilo!“„Líbilo se mi, jak tiskli peníze.“ 

„Lidi často pospíchají do práce a mračí se.“ 

„Rozum v. z.“ - tady už byly reakce odlišné. 

„Jmenovalo se to rozum, ale o rozumu to nebylo.“ 

„Bylo to super, ale nevím, o čem to bylo.“ 

„Dozvěděl jsem se, že marihuana je zdravější než alkohol.“ 

„Viděl jsem živého Hobita a Gandalfa.“ 

„Znovu bych za to 45 Kč nedala.“ 

„Pochopil jsem, že se snažili o humor, ale nemělo to své téma.“ 

„Ušlo to až do okamžiku, kdy jsme museli zpívat.“ 

„Gandalf se měl víc zapojit. Občas tam jenom seděl a koukal do blba.“ 

Nakonec jsme si zapěli a zjistili, že: ŠTĚSTÍ JE KRÁSNÁ VĚC!         D. Sedláková a žáci školy  

 

Ohlédnutí za vánočními svátky:  

   1            

  2             

3                  

4               

   5             

6            
 

  

  7            

          

1.  Dává se na dveře        Kája Čepelová, 5.tř. 

2.  Nosí je Ježíšek 

3.  Ježíšek s tím zvoní 

4.  Na Vánoce ho zdobíme 

5.  V zimě ji nosíme na hlavě 

6.  Patří k masopustu 

7.  Na Vánoce ho jíme   tajenka: ____________________   

 
Řešení spojovačky OH Soči (s. 7): 1f, 2i, 3h, 4ch, 5c, 6b, 7a, 8e, 9d, 10g 
 

ZŠ Kounice / únor 2014 

Školní noviny pro Vás připravují žáci volitelného předmětu Mediální výchova Adamcová Alice, Gajdasz 

Alex, Gálová Karolína, Helferová Sofie, Kadeřávková Helena, Karavanová Kristýna, Lásková Lucie, Lisá Denisa, 

Malíková Sára, Porš Radek, Poslušná Tereza, Pýchová Emma, Veselý Matěj, Vrbka Jan, Zelinková Barbora  
Kontakt - casopiskounik@seznam.cz, zskounice@volny.cz       
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